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Innspill : 
  

�               -  ønsker oppstart av fisket etter bergnebb først fra St.Hans ,da det før denne tid ( på 
sørlandskysten) er mye fisk med rogn (opptil 70-80%). 

                           Vi mener derfor et fiske før St.Hans vil være lite hensiktsmessig og føre med seg 
mye stress/forstyrrelser for rognbærende fisk. 
  
  

�              -  ønsker at begrensing på 100 teiner eller ruser blir gjeldene hele fangst-sesongen 

  
       For Flekkerøy fiskeriforening    :    Inge Hansen 
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